
 
PÄRNUMAA SPORDILIIDU ÜLDKOGU PROTOKOLL 2025 
Osalenud liikmesklubid:  

1. A2K Spordiklubi 
2. Tori Spordiklubi 
3. RJK Leola 
4. KFK Tiim Go Fit 
5. SK Vabariigi Võllimees  
6. Suusaklubi "Jõulu" 
7. THK Ratsakool ja ratsaspordiklubi 
8. Pärnu Vibuklubi Meelis 
9. LTK Vint-90 
10. Striidikool 
11. Eesti Kalisteenika ja Tänavaspordi Liit 
12. Pärnu Kesklinna Tennisekool 
13. Võrkpalliklubi Tervis 
14. Erki Sport MTÜ 
15. Spordiklubi Raudmees  
16. MTÜ Spordiklubi Saarde  
17. Karateklubi Zen 
18. MTÜ Maadlusklubi Leo 
19. Halinga Rahvaspordi selts MTÜ 
20. Discgolfiklubi Hole-in-One 
21. Orienteerumisklubi West 
22. Kilingi-Nõmme VK Githa 
23. Häädemeeste Surfiklubi 
24. Pärnu Sõudeklubi MTÜ 
25. Pärnu klubi Tervisesport 
26. Pärnu Rannatennise Klubi 
27. Pärnu Kalevi Aerutajate Klubi 
28. Pärnumaa Spordiveteranide Koondis 
29. Pärnu JK Vaprus 
30. JK Vaprus 
31. Spordiüritused OÜ 
32. Paikuse Korvpall MTÜ 
33. Pärnu Armwrestling Club 
34. MTÜ Terve Are 
35. Tammiste Sports Club 
36. Pärnu Kahe Silla Klubi 
37. MTÜ Pärnu Veokoerte sport 
38. Pärnu Sulgpalliklubi 
39. Pärnu Motoclub 
40. Pärnu-Jaagupi Lauatenniseklubi 
41. Ronimaa 
42. Häädemeeste Amburite Klubi 

 
Osalenud Juhatuse liikmed: Kaupo Koplus, Maarja Tammai, Eido Tasalain, Jaana Junson, 
Janar Sõber, Margo Peters, Erik Naissaar,  
Puudunud juhatuse liikmed: Madis Koit, Priit Annus. 
Osalenud töötajad: Kaisa Aasa, Taire Ojala, Ene Saagpakk. 
Kutsutud külalised: Tiit Pekk, Maiu Merihein. 
Koosoleku kestvus: 18:00-20:00. 
Koosoleku toimumise kuupäev ja koht: 14.mai, 2025, Estonia Resort Hotel & Spa 
konverentsikeskus. 
 
 
 



 
Päevakord: 

1.     Pärnumaa Spordiliidu 2024. aasta revisjoni komisjoni aruande kinnitamine; 
2.     Pärnumaa Spordiliidu 2024. aasta majandusaasta aruande kinnitamine; 
3.     Juhatuse liikme roll; 
4.     EOK info (EOK asepresident Tiit Pekk) ja LHKK info. 

 
88 liikmest on kohal koosoleku alguseks 42 liiget ning otsuste kinnitamiseks on vajalik 
vähemalt  22 häält (põhikiri p.4.10).  Juhatuse esimees Maarja Tammai tervitab juhatust, 
liikmeid ja nende esindajaid, ning tänab, et leiti aeg meie üldkogul viibimiseks. Seejärel 
teavitab protseduuridest ja teeb ettepaneku valida koosolekut protokollima Kaisa Aasa. Kaisa 
Aasa annab selleks nõusoleku. Seejärel küsib Maarja Tammai ettepanekuid 
päevakorrakavandi kohta. Ettepanekuid pole ja jääb kinnitatud päevakord. Häälte lugejateks 
pakutakse Taire Ojala ja Eido Tasalain. Mõlemad on nõus.  
 
Maarja annab ülevaate PSL arengupäevast. Väga ambitsioonikas arengukava, peamised 
eesmärgid on seotud rahastajatega (KOVid ja riik) ning liikmesklubidega. Plaan uuendada 
arengukava ning kutsuda kokku liikmesklubid arengupäevaks 12.06.2025.  
 
Väljavõte seadusest:  
Üldkoosolek protokollitakse. Protokolli kantakse üldkoosoleku toimumise aeg ja koht, 
üldkoosoleku päevakord, hääletustulemused ja vastuvõetud otsused ning muud üldkoosolekul 
tähtsust omavad asjaolud. Protokolli kantakse ka üldkoosoleku otsuse suhtes eriarvamusele 
jäänud liikme nõudel tema eriarvamuse sisu. Protokollile kirjutavad alla üldkoosoleku 
juhataja ja protokollija. Eriarvamusele kirjutab alla selle esitanud isik. Protokolli 
lahutamatuks lisaks on üldkoosolekust osavõtnute nimekiri koos igaühe allkirjaga ning 
üldkoosolekule esitatud kirjalikud ettepanekud ja avaldused. Pärast 14 päeva möödumist 
üldkoosoleku lõppemisest peab protokoll olema liikmetele kättesaadav. Liikmel on õigus 
saada üldkoosoleku protokolli või selle osa ärakirja. 
 

1. Päevakorrapunkt nr 1 - Pärnumaa Spordiliidu 2024. aasta revisjoni komisjoni 
aruande kinnitamine 

 
Kaie Toobal, revisjoni esinaine, teeb ülevaate oma tööst. Aruanne leidis, et spordiliidu 
vahendite kasutamine on olnud sihipärane ja majandusaasta aruanne on korrektne.  
 
Hääletustulemus: Erapooletuid ei ole. Vastu hääli ei ole. 42 poolt häält. 
Otsus: Revisjoni komisjoni aruanne on kinnitatud.  

2. Päevakorrapunkt nr 2 - Pärnumaa Spordiliidu 2024. aasta majandusaasta 
aruande kinnitamine 

Majandusaasta aruande on kõik saanud eelnevalt 29.04.2025. Majandusaasta aruande kohta 
küsimusi koosolekul osalejatel ei ole ja küsimusi ei esitatud ka eelnevalt e-maili teel.  

Hääletustulemus: Erapooletuid ei ole. Vastu hääli ei ole. 42 poolt häält. 
Otsus: Majandusaasta aruanne on kinnitatud.  
 

3. Päevakorrapunkt nr 3 – Juhatuse liikme roll 
 
Juhatuse esimees Maarja Tammai teeb ülevaate - Juhatuse liikme roll tuli arengupäeval 
oluliseks teemaks. Juhatus on MTÜ-l omanike ring ning iga juhatuse liige peaks omama huvi 
organisatsiooni käekäigu vastu ning selle maine säilitamise eest. Kuna organisatsioon on suur 
ja juhatuse liikmeid palju, siis võiks juhatuse liikme roll olla suurem, kui kord aastas käia kätt 
tõstmas.  



 
Mis on konkreetse juhatuse liikme ülesanne juhatuses? Organisatsiooni tegemistega kursis 
olemine peaks liikmetel olema suurem ning huvi PSLi poolt tehtud töö vastu. Samuti oli üks 
teema kohalkäimise kohta. Sai arutatud, et oleks vaja mingil määral seda reguleerida. Kõik 
juhatuse liikmed on seotud oma põhitöödega ning kõigil on aega justkui vähe. Pigem on 
oluline see, kas huvi juhatuses osalemise vastu on olemas. Sellisel juhul tuleb aega leida. 
Juhatuse koosolekuid ei ole palju ning see vastutus tuleb võtta. Järgmine aasta teha põhikirja 
muudatus juhatuse punktide osas (nt. kui teatud arv järjest puudumisi koosolekutelt).  
 
Tiit Pekk – Kersti Kaljulaid (EOK president) rääkis kõigi EOK täitevkomitee 18 liikmega, et 
aru saada, mis on nende huvi seal. Et ei oleks olukord, kus iga 4 aasta tagant käidaks koos 
ainult hääletamas. Me oleme nüüd ära jaganud liikmete vahel erinevad valdkonnad, näiteks 
alaliidud (moto, autosport; võitluskunstid, revisjon jne), ülikoolid, maakonna spordiliidud, 
sportlaskomisjon. 
 
Maarja Tammai – väga hea mõte. 
 

4. Päevakorrapunkt nr 4 - EOK info (EOK asepresident Tiit Pekk) ja LHKK info 
 
EOK info (Tiit Pekk) – Ma pigem ei teeks kuiva ettekannet, vaid tahaks, et tekiks vestlus. 
Esimene asi, me (EOK) nõuame oma liikmetelt strateegiat, arengukava, visiooni, aga endal 
puudus visioon, kuhu liikuda.  
(“Sõnal on JÕUD” VIDEOD) Meie spordiruum peab muutuma ja jõudma 21.sajandisse. 
Lapsevanemal peab olema turvaline tunne oma last viia sporti tegema.  
EOK’l 6 erinevat asutust.  
“Spordimaja” – mida me tahame? Mis on meie peamine eesmärk? Tark, aus, turvaline sport. 
Lapsed, liikumine, treenerid, taristu.  
EOK presidendivalimised tõid spordi teema väga tugevalt ühiskonda. Indrek Kelk tõi seose 
25% osalejate tõusuga, Riigikogus esimest korda sport kui valdkond sees.  
Tihe töö käib selles suunas, et kaasata rohkem eurorahasid ja erasponsoreid, mis justkui on 
olnud kaasamata. Ühisrahastusplatvorm on teema, suurte spordiürituste all tekst käima, toeta 
noortekoondist vms.  
E-õppeplatvorm Eesti Spordile, ühest kindlast kohast abi.  
 
Janar Sõber– lapsevanemate koolitamine peab kindlasti eraldi teema olema.  
Tiit Pekk - Suurem rõhk sotsiaalmeedia kampaaniatel, rohkem spordirõõmu, Sõnal on JÕUD! 
Kaupo Koplus– see kõik on ilus, aga kas mingid numbrid ka on?  
Tiit Pekk– Selle kõige taga on excel olemas, ehk siis meil on tehtud juba vastutajad, aga 
mõõdikuid veel ei ole. Aga tulevad.  
Margo Peters– Teadustöö? 
Tiit Pekk– meil on eestis vahvad ülikoolid, kuidas see võiks eesti sporti toetada? Maiu 
kolleeg Henek ja Kristjan Port juhatuses, Mihkel Mardna, kuhu suunda suunata, et tark sport 
oleks põhjendatud.  
Margo Peters– ise pakkuda teemasid magistriõppele näiteks. Suunaks meie jaoks olulisi 
teemasid. 
Tiit Pekk– on laual olemas. Rektorite nõukojas ka oodatud partner.  
 
LHKK info (Maiu Merihein) - Maiu teeb ülevaate, millal ja miks LHKK loodi ning mis on 
nende peamised ülesanded. Mida tehti 2024.aastal ning mis on plaanis 2025.aastal. 
2024 oli esimene aasta, kus LHKK sai täiel jõul tegutseda. Mäletatavasti oli 
2023.liikumisaasta ning peamine aur läks sellele, mitte keskuse ülesehitamisele. 
 
Juhataja: Maarja Tammai /allkiri digitaalne/  
Protokollija: Kaisa Aasa /allkiri digitaalne/ 


